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Sodalskolen

Bestyrelsesmøde

 

Dato Mandag den 30.1.23
 

Tid og sted 17.00 — 19.30 - Løvel
 

Deltagere Henrik Karlsen, Formand

X (Suppleringsvalg), Forældrerepræsentant

X (Suppleringsvalg), Forældrerepræsentant

Berit V Bjerregaard, Forældrerepræsentant

Peter Krickau, Forældrerepræsentant

Sanni Kalhøj, Forældrerepræsentant

Mette B Hansen, Næstformand

Christina Riisgaard, Personale

Dorthe Linnemann Filskov, Personale

Bjarke Wilkens Povlsen, Elevrådsformand

Adam Kjærsgaard Boel, Elevrådsnæstformand

Trine Laugesen, Afdelingsleder

Brian Albæk, Skoleleder
 

Afbud:
 

Referent:   
DAGSORDEN
 

NR. 1 TID: 25 min
 

Overskrift Velkomst- Status pa skolensliv og opsamling siden sidst

Der informeres om aktuelt, dagsorden godkendes, referat godkendes

Aktuelt:

-  Personale

- _Kompetenceuadvikling

-  Skolefzellesskaber — Status

-  Energiforsyning — status

-  Indskrivningstal

-… Andet

 

Referat

  
Derer pt. ansat en uddannet læreri stedet for Gitte Agerholm. Vi afventer

overtallighedsprocessen i Viborg Kommune,hvorvi kan få overflyttet en lærer. Hvis dette

ikke sker, kan stillingen opslås på normal vis.

Vores nye ansatte har fået en god opstart på skolen.

Viborg Kommuneerpt. ved at undersøge behovetfor udvikling/styrkelse af

kompetencernehos lærer og pædagog. Her på Sødalskolen har vi ønsket

efteruddannelse/styrkelse i forhold til adfærd og trivsel. Vi afventer responsfra

forvaltningen.

Her på Sødalskolen har vi en AKT gruppe bestående af lærere og pædagoger. Dehar til

opgave at arbejde med børnstrivsel i forhold til diagnoser, PPV, adfærd mm.
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Sødalskolen er i skolefællesskab med Møldrup og Brattingsborg. Her i begyndelsen er det

vigtigt, at vi lærer hinanden godt at kende. Her tænker vi eksempelvis på, om vores valgfag

med DGI kan udbredestil de to skoler også, så det bliver et fælles teorihold med praktik

lokalt. På sigt kommerbestyrelserne også til at mødes.

I forhold til energiforsyningen så afventes Sødal Fjernvarmes arbejde. Henrik er ved at

undersøge mulighedenforsolceller — her afventes også svar.

Indskrivningstal på de kommende0.klasser. I Rødding 20 og i Løvel 10. Det betyder, at der

kun tildeles en halv klassetildeling til Løvel, hvis der ikke kommer fleretil.

På flere andre årgange hvor elever forlader klasserne, skal der være opmærksomhed på

hvad det betyder økonomisk.

Trivselsundersøgelsen er nu igangsat og afsluttes midt i marts. Når undersøgelsen er

afsluttet, kommerledelsen rundti de tre teams og arbejder videre med undersøgelsens

resultater.

Sommerfesten bliver som sidst, foreløbig dato er 25. maj. I stedet for skuespil skal 5. klasse

på lejrtur.

5. og 6. klasserne har været på naturfagsmarathon. Naturvidenskabernes Husstår for

arrangementet og klasserne brugertiden op til maratonet med at forberede og lave

forskellige opgaver, som hentesonline. Rigtig god dag hvor 6b vandt en af konkurrencerne.

Skolen har skrevet ud vedrørende Puff Bars, da vi har haft nogle konkrete erfaringer med

elever, der har eksperimenteret meddet. Ledelsen får besøg af en konsulent, som kan give

inspiration til, hvordan vi arbejder forebyggende meddet.

 

 

 

    
 

 

   
NR. 2 TID: 10 min

Overskrift Nyt fra elevrådet

Referat Udsat

NR. 4 TID: 30 min

Overskrift Økonomi

Status på 2022

Udsigter 2023

Prioriteringer

Referat Vi forventer at komme ud med omkring et minus på 3,37%, hvilket svarer til 917.000.

| tildelingsmodellen for 2023 sa det ud til, at vi ville fa 2,5 millioner mere i grundtildeling.

Desværre ser detudtil at forbruget for 2023 næsten er det samme som dettildelte budget

for 2023, dog med et overskud på 370.000 kroner. Årsagen til dette er, at vi i løbet af 2021

har fået mangeekstra tildelinger. Vi har tidligere drømt om at kunne bruge penge på

ekstra hænderog møbler, da vi fik budgettet, mere realistisk er vi heldige, hvisvi får lidt til

møbler.
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NR. 5 TID: 20 min

Overskrift Suppleringsvalg til skolebestyrelsen

Valgproces- se bilag tidligere udsendt

Kommende valgmøde — deltagelse mv.

Referat Opfordringtil at alle går ud og gør reklame for arbejdet i skolebestyrelsen. Vi har en

kandidat, men kunnegodtbrugeflere.

Derer valgmøded.23. februar i Rødding, her deltager Henrik og Brian plus andre, der har

lyst.

NR. 6 TID: 30 min

Overskrift IT-serviceniveauet

Tiltag iforhold til AULA-hjemmesiden

Lille IT-undersggelse Hvad er serviceniveauet, nar vi sammenligner os med Hald Ege,

Vestre, Nordre Skole og Houlkærskolen?

Referat Brian og Lone har været ved at afdække serviceniveauetpå it-området, som viser at der er

et meget svingende niveau.

Lone forsøger så godt som muligt at hjælpe eleverne medat installere de programmer,

som skolen stiller til rådighed.Vitillader at eleverne i overbygningen at tage dem med

hjem,hvilket også giver en ekstra udgift.

Hvis en PC går i stykker, så får man stort set med det sammeudleveret en låne-PC. Lone

foretrækker at eleverne kommer mellem 8 og 9 om morgenen.

Det er normalt at PC-er der ikke fungerer rulles, hvilket nogen syneserirriterende.

I hver klasse er der ophængtenliste over, hvad man selv kan gøre inden man gårtil Lone.

Lone har lagt vejledninger ud på vores AULA hjemmeside, som forældre og elever kan

bruge i forhold til programmerne.

Private PC'er serviceres ikke på skolen, hvilket er normalt i hele Viborg Kommune.

Forslag om at der gøres reklamefor vores vejledningertil forældremøder.

NR. 7 TID: 25 min

Overskrift Meddelelsesbog

Kort præsentation omkring den nye ”Meddelelsesbog”- erstatning for de gamle E-planer,

så ordet er noget misvisende.

e Forenkling og med udgangspunkti eleverne ressourcefelter

e Det der er serligt

e Version 1.0 — inden sommerferien

e Involvering elevrad —feedback mv.

Referat E-planerneskal erstattes af ”meddelsesbogen”, læreren laver en samtale medeleveni

dansk og matematik. Samtalen tager udgangspunkt i barnets ressourcer med små konkrete

mål. ”Meddelsesbogen” skal være færdig i juni og frem ad 1 gang om året, dette danner

grundlag for skole/hjem samtalerne. Værktøjet skal dog være dynamisk.

”Meddelsesbogen”er en del af Meebook. Processen starter i marts på et lærermøde, hvor

2 af vores lærere har været på et særligt kursus omkringdet. 

 

 
 



Q
ED

 

 

 

Bestyrelsesmøde
Sødalskolen y 2

NR. 8 TID: 5 min

Overskrift Nye emnertil næste skolebestyrelsesmøde?

Referat Principper

Besøg af vejlederne

Folder til forældrerådene

Børnetal og fastholdelse af elevtal

 

 

NR. 9 TID: 5 min
 

Overskrift Evt.
   Referat Drøftelse af hvordanvi fastholder de elever, der er i vores skoledistrikt.  
 

 


